



A day to honour those who serve

May 9, 2014 has been declared a **National Day of Honour**, to commemorate the strength and the sacrifices made by soldiers and veterans of the Canadian Armed Forces who served our country in Afghanistan.

To further honour these sacrifices, True Patriot Love and Canada Company are proud to host a Tribute Breakfast where we, along with Canadian business leaders and supporters of our military, will recognize the family members of our fallen soldiers.

The breakfast will be followed by special ceremonies, including a memorial service for the families of the fallen, a parade of 500 currently serving members and veterans who deployed to Afghanistan, an address by Prime Minister Stephen Harper, and two minutes of national silence.

This commemorative event would not be possible without the generous support of our sponsors. We would like to thank them for contributing to a cause that means so much to so many, and for making this a day to remember.

Aujourd'hui, honorons ceux qui servent

Le 9 mai a été déclaré comme **journée nationale de commémoration** pour honorer la force et les sacrifices faits par les soldats et les vétérans des Forces armées canadiennes qui ont servi notre pays en Afghanistan.

Afin d'honorer ces sacrifices, La patrie gravée sur le cœur et Compagnie Canada sont fiers d'organiser un déjeuner hommage durant lequel, en compagnie de leaders corporatifs et de supporters des Forces armées canadiennes, nous reconnaitrons les familles des soldats tombés au combat.

Le déjeuner sera suivi par des cérémonies spéciales, dont un service commémoratif pour les familles des soldats tombés au combat, une parade de 500 soldats et vétérans ayant servi en Afghanistan, un discours du premier ministre sur la colline parlementaire, et deux minutes de silence.

Cette journée commémorative n'aurait pas été possible sans le soutien généreux de nos commanditaires. Nous tenons à les remercier pour avoir contribué à cette cause si proche du cœur de tant de canadiens, et pour avoir fait d'aujourd'hui une journée dont nous nous souviendrons.



To learn more or to make a donation, please visit www.truepatriotlove.com or www.canadacompany.ca

Pour plus d'information ou pour faire un don, veuillez visiter www.truepatriotlove.com ou www.canadacompany.ca



#servecanada

TRIBUTE BREAKFAST SPONSORS

PRESENTING SPONSOR



PLATINUM SPONSOR



VIP SPONSOR



TRIBUTE ROSE SPONSOR



PATRIOT SPONSORS



GOLD SPONSORS



BRONZE SPONSORS



WE ALSO THANK

